
Referat Generalforsamling Faxebugtens kajakklub d. 21. februar 2024. 

Til stede: Agneta N, Morten K, Marie-Louise TJ, Ole J, Pernille K, Connie K, Jakob K, Marianne NS, Steen T, 

Jørgen H, Jakob N, Susanne N, Lars H, Jette F, Thue F, Thorhildur O, Vibeke H, Heidi N, Svend M og Kasper L. 

1. Jacob Nissen blev valgt som dirigent. Og Marie-Louise Tarp Jensen som referent. 

 

2. Spørgsmål til beretning: Der blev spurgt til, præcis hvem de 10 instruktører er, som der refereres til i 

beretningen.  

Der svares: Kasper Luffe, Morten Krauw, Lars Henckel, Thue friislund, Jacob Nissen, Jacob Clausen, 

Svend Michelsen, Jes Hansen, René Henriksen, Jesper Yde, Leslie Flemming og Jacob Steensen. 

Herefter blev bestyrelsens beretning godkendt. 

3. REGNSKAB 

Svend gennemgik regnskabet, og sluttede med at fortælle at det er godt at vi har det 

overskud vi har og det er vigtigt at have en god polstring. Også med tanke på 

havneudvidelsen. 

Man ville gerne vide hvad der ligger under posten administration: Her ligger Memberlink, Ro 

kort, DKF, forsikringer og hjemmeside og at dette også er ført under faneblad. 

Man ville også gerne vide hvad der ligger under diverse. – svaret er: Sociale udgifter så som 

sommerfest, kasketter, Beach flag, etc. også anført under faneblad. 

Det fremlagte regnskab blev herefter godkendt. 

4. BUDGET 

Kasper gennemgik budget for 2024. Der er lagt flere penge af til kursus og vi vil gerne have flere får 

mulighed for IPP3 kursus. 

Og førstehjælpskursus. Dette lægges hvert år i november, med 2 års interval så man har mulighed 

for vedligeholdelse. 

Der skal også bruges penge på materialer i år. Nye luger, raketter, nye sikkerheds poser, ev.t Trangia 

og nødshelters. 

Der regnes med en kontingentindtægt på 47.000 kr. i år, vi skal helst fastholde som minimum det 

medlemstal vi har nu, med et naturligt til- og frafald. 

Vi regner med at bruge ca. 22.000 kr. mere end vi får ind, men vil stadig have en god likviditet. 

Der blev spurgt ind til et evt. OK sponsor Ship, Svend forklarede at det kræver et stort frivilligt 

arbejde, med at dele flyers ud, og i forhold til hvad det kan indbringe er det ikke arbejdet værd i 

forhold til hvor vi ellers gerne vil lægge vores energi. 

Bestyrelsens budgetforslag for 2024 blev godkendt. 

 



5. INNDKOMNE FORSLAG 

Der er ingen indkomne forslag til generalforsamlingen. 

 

6. VALG TIL BESTYRELSEN 

Marie-Louise, Svend Michelsen og Jacob Clausen er på valg og genopstiller. Ingen bød ind så alle 

blev genvalgt. 

 

Bestyrelsen konstituerede sig således: 

Formand: Kasper Luffe 

Næstformand: Jakob Klausen 

Kasserer: Svens Michelsen 

Bestyrelsesmedlem: Agneta Noregren 

Bestyrelsesmedlem: Marie-Louise Tarp Jensen  

 

7. VALG AF SUPLEANTER 

Jacob Nissen og Renè Henriksen blev også genvalgt. 

 

8. VALG AF BILAGSKONTROLANT  

Bo Grave genvalgt og også ligeledes Lars Henckel som suppleant. 

 

9. EVENTUELT 

Der blev spurgt, hvorfor vi ikke er medlem af DGI. 

Svaret er at det bliver for dyrt at være medlem både hos DKF og DGI, og at DGI passer bedre ind i 

netop vores sport, da det er her vi får adgang til IPP uddannelsessystemet. Der tilføjes at vi i øvrigt 

har et årsmøde hos DKF med 2 åbne pladser og man meget gerne må melde sig hvis man har lyst at 

deltage på klubbens vegne. 

 

Der blev også spurgt, til den forekomne havneudvidelse. Kasper forklarede at det stadig er i gang, 

men at der lige nu er en arbejdsproces kørende omkring undersøgelse og planlægning af det store 

overordnet gravearbejde. Klubberne bliver først inddraget senere, når man skal i gang med selve 

planlægningen af etablering og placering af de forskellige klubber. 

 

         Slut på Generalforsamling (til tiden præcist.) 

 

Efterfølgende blev der afviklet en kortere workshop med mange bud på ønsker om årets aktiviteter Se 

billeder af post-it sedler nederst i dokumentet, og vi fik også lavet forskellige udvalg. 

1. Agneta Noregren og Heidi Nissen meldte sig til at være ansvarlige for planlægning af rengøring og 

sørge for opslag på Ro kort, samt lave opslag til at hænge i klubben omkring hvad der skal gøres. 

2. Vibeke og Jørgen Hald meldte sig som ansvarlige på samme måde for græsslåning. 



BEMÆRK: det er stadig alles ansvar at melde sig til at udføre de enkelte opgaver. 

3. Jes Hansen, Connie Kisselhegn, Marianne Nanna Stig, og Steen Thyrring meldte sig til festudvalg. 

Overordnet ansvar for: 

Instruktører og uddannelse: Kasper Luffe 

Klubhuset er Svend Michelsen og Jakob Klausen, og derunder blev der oprettet forskellige aktivitetsgrupper 

4. Kajak vedligehold: Jes Hansen og Ole Folmer. 

5. Værkstedsansvarlige: Jes Hansen og Svend Michelsen  

6. Færdiggørelse af omklædningsrum: Jørgen Hald 

 

 

Post-it sedler om kommende sæson: 

 

  

Udvikle kajakopbevaringssystem
Forårsarbejdsdag

Vedligeholdelse af kajakker 
Male klubhus

Udendørs arealer 
Statistik for brug af kajakker 

Indkøb af 
dobbeltkajak

Navigationskursus
Foredrag i samarbejde 

med andre klubber 
Teknik og forebyg skader

Byg din egen pagaj
Udstyrs nørdedag

Overnatningsture

Saunagus
Yoga

Sommerfest
Julefrokost 

Roskilde fjord
Stevns klint
Møn rundt
Orø rundt 

m/overnatning
Dametur

Luksusovernatning

Måneskinsture
Solopgangsture

Lucia 



 

 

 



 

 



 

 


